
  Zápis ze zasedání obecního zastupitelstva č.8 obce Kundratice    
konaného dne 27.8.2024 

 
Přítomni: Pávek P., Šiborová M., Zahálka R., Sysel D., Šibor V., Kopáček J. 
Omluveni: Luboš Kudláč 
Hosté: Zadák Jiří, Milan Broža 
Zapisovatel: Šiborová M. 
 
 

Program:  
    1. Zahájení 
    2. Návrh a schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
    3. Schválení programu ZO 
    4. Seznámení s korespondencí 
    5. Rozpočtové opatření č.5 

 6. Žádosti 
    7. Diskuze 
    8. Závěr 
 
Ad 1)   Starosta zahájil schůzi a přivítal přítomné. 
 
Ad 2) Zastupitelé jednohlasně zvolili ověřovatele zápisu: p. Viktor Šibor a p. Jaromír Kopáček 
a zapisovatele Šiborová Marcela 

Hlasování: 6 hlasů pro a 0 hlasů proti 
 

Ad 3) Zastupitelé obce program ZO jednomyslně schválili 
           Hlasování :  6  hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad 4)   Technické služby biokontejner  2 380,- Kč, Technické služby svoz odpadů 15 343,- Kč , 
Hasičská vzájemná pojišťovna 1 440,-Kč  

Hlasování: 6 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Ad5) Projednáno rozpočtové opatření č.5 navýšení o opravu památníku padlým, dary 
obyvatelstvu, daň z nemovitostí. 
 Zastupitelstvo vzalo na vědomí 
 
Ad 6)  Žádost o finanční podporu a  zajištění sociálních služeb pro naše občany PORTIMO, 
o.p.s. Máme již sjednáno s městem Velké Meziříčí. 

Hlasování :  0  hlasů pro a 6 hlasů proti – zamítnuto 
 

Žádost manželů Doležalových o odkup parcely č. 807/13 o rozloze 19m2 v k.ú. Kundratice u 
Křižanova. Na základě místního šetření ze dne 17.4.2024 zastupitelstvo nemá námitek k 
prodeji 

Hlasování: 6 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

Ad 7) Pánové Zadák a Broža přišli s návrhem postavit výrobní halu na kovoobrábění poblíž 
současného objektu Agros Vysočina. Chtějí slyšet názor jednotlivých zastupitelů. Každý 



zastupitel vznesl nějaké otázky, které byly zodpovězeny. Žádný ze zastupitelů neměl námitky 
k návrhu a případné realizaci stavby. 

Hlasování: 6 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 

Byl vznesen návrh na opravu místní komunikace před domem č.p.39 a před budovou KD, kde 
se propadl asfalt. Bude zadáno místní firmě. 

Hlasování: 6 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 
 
Dne 24.8.2024 se konalo sportovní odpoledne pro děti, velké poděkování pořadatelům, i 
obsluze za míchané nápoje. 

Zastupitelstvo vzalo na vědomí. 
 

Projednání bodů z předchozího zasedání ZO – všechny body projednány – vše splněno. 
Hlasování:  6 hlasů pro a 0 hlasů proti – bez výhrad 

 
 

Ad 8) Závěr  
Zastupitelstvo projednalo a schválilo všechny body programu. Schválilo návrh p. Zadáka a p. 
Broži, žádost manželů Doležalových. Projednalo rozpočtové opatření č.5. Vzalo na vědomí 
konání Sportovního odpoledne. Příští zastupitelstvo se bude konat dne 24.9.2024 

 
 
 
 

Zapsala:                                   Ověřovatelé zápisu:                                Schválil starosta:  
 
 
 
Marcela Šiborová            Viktor Šibor                 Petr Pávek                                   
              Jaromír Kopáček 


